
REFERAT 08/04-24
Morten, formand

Jannik, sekratær

Camilla, bestyrelsesmedlem

Heidi, bestyrelsesmedlem

Maria, suppleant

Jacob, suppleant

1. Ekstraordinær generalforsamling på Arbejdsdagen 08/06-2024
Der kommer opslag og tilmeldinger ud i opgangene. Der tages kontakt til Nina
omkring formaliteter, der skal overholdes.
(Camilla)

2. Drøftelse af proces for udarbejdelse af ny husorden
Ingen opdatering
(Friis, Heidi og Katrine)

3. Andreas er i fortsat kontakt med Fibia omkring omlægning af Fibernet-aftale
og giver update til næste bestyrelsesmøde.
“Der er fuld fart på forhandlingerne omkring internet, og det ser ud til at vi kan
slippe for binding og fælles betaling over huslejen.
Kommer evt. Præsentation til ekstraordinær generalforsamling “

4. 1 års gennemgang af altanrunde 2. Afventer Nina som skal nedskrive
garantidokument
(Jannik)

5. Duebekæmperen Anders - tilbud på 200m og 20m sporadisk i indergården
for pigge på tagrender for at hindre dueproblem

6. Årsregnskab for 2023 lægges på foreningens hjemmeside
(Jannik)

7. Tilbud indhentet for brandsikring af foreningens fællesområde
Gennemgang af kælder i forhold til brandsikring af lofte, vægge og holde ild i
kælder.
Gennemgang af døre til bagtrapper mod kælder og loft. Bliver skiftet hvis



nødvendigt.
6 branddøre i kælderen.
Brandsikring af loftområde.
290.000kr i tilbud på samlet projekt men ikke sikkert hele budgettet bliver brugt.
Nærmere tidsplan følger.
(Morten Friis)


